

____學年度____學期校際選修超過當學期所修習學分總數 1/3 申請表

Application form for inter-university elective credits exceeding one third of the credits for the current semester

說明：依國立清華大學校際選課實施辦法第 2 條，本校學生.....略...。學生（延畢生或研究生除外）每學期修習他校學分數，以不超過該學期所修習之學分總數三分之一為原則

Students (excluding extension or graduate students) may take courses from other universities each semester, with the principle that the total number of credits taken in that semester does not exceed one-third of the total credits taken.

姓名 Name _____ 學號 Stu. No. _____ 科系 Dept _____

年級 Grade 大一 Freshman 大二 Sophomore 大三 Junior 大四 Senior

清大校內學分數 Credits taken in NTHU _____ 校際學分數 Inter-University Credits _____

請說明欲校際選修超過當學期所修習學分總數 1/3 之理由，並請另外自校務資訊系統->選課情形查詢 列印本學期修課清單供導師、系(班)主任參酌：

Please justify why you wish to take more than one third of the total credits taken in the current term. In addition, please print the list of courses for this term from the school's Academic information system for the reference of the lecturer and the head of the department (class).

簽章 Signatures :

導師 Advisor _____ 系(班)主任 head of the dept. (class) _____

Note：本表經簽章完成後，請於該學期加退選截止前交至課務組，並自行完成校內暨校際選課流程

After completing the signature on this form, please submit it to the Curriculum Office before the add-or-drop deadline of the semester, and proceed with the course selection process within the university and inter-university by yourself.